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Místo konání: 

zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 17:00 hod.   do: 19:30 hod.  

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral 

 

 Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 11 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni:      

neomluveni:  

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu nebyly vzneseny další návrhy na doplnění: 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Pořízení AED – automatizovaný externí defibrilátor .................................................... 3 

4. Zřízení pracovního výboru (bez nároku na finanční odměny pro členy), který se bude 

zabývat vypracováním přehledu, jakým způsobem dochází ke zpracování odpadních 

vod u nemovitostí v katastru obce Mochov ................................................................... 6 

5. Inventarizační zpráva za rok 2020 ................................................................................. 9 

6. Dodatek č. 15 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. 

S/200248/02300026/39/06 ........................................................................................... 10 

7. Poskytnutí finančních darů spolkům a organizacím .................................................... 11 
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8. Zrušení záměru obce schváleného na zasedání ZO dne 25. 02. 2021 – pronájem 

nemovitého majetku obce – bytová jednotka č. 289/25 nacházející se v budově v č.p. 

289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, 

Mochov ........................................................................................................................ 13 

9. Dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu bytu ze dne 08. 10. 2020 (bytová jednotka číslo 

289/25 v ulici Pod Kostelem) ...................................................................................... 14 

10. Výsadba stromů – Dotační titul č. 9/2019 Národního programu Životní prostředí – 

„Sázíme budoucnost“; splnění podmínek před podáním žádosti ................................. 14 

11.  Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na akci „Rekonstrukce základní školy v Mochově“; 

zhotovitel EUbuilding a.s., IČ: 24179876 – vícenáklady ............................................ 16 

12.  Žádost o udělení souhlasu s konáním zápisu dětí do Mateřské školy Mochov, okres 

Praha – východ pro školní rok 2020/2021 ................................................................... 19 

13.  Dobrovolný svazek obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech – schválení 

poskytnutí dotace ......................................................................................................... 20 

14. Rozpočtové opatření č. 2 na rok 2021 ......................................................................... 21 

15. Světelné osvětlení klidové zóny .................................................................................. 21 

16.  Diskuze ........................................................................................................................ 23 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/2 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Po schválení programu proběhla prezentace k připravované stavbě datového centra u stanice 

přenosové soustavy Čechy střed v rozsahu popisu stavby. Následně byl dán prostor pro zodpovězení 

dotazů členů zastupitelstva obce a občanů. Za společnost ČEPS, a.s. se prezentace zúčastnili Lukáš 

Babjak – ředitel sekce ICT služby ČEPS, a.s. a Ing. Karel Čížek – vedoucí odboru Správa 

energetického majetku a dokumentace - Střed a za společnost FUBAR a.s. Jiří Hromadník – architekt 

datového centra. Důvod výstavby – zvýšení dostupnosti a bezpečnosti Kritické informační 

infrastruktury státu (KIIS) – systémy a data + zvýšení dostupnosti a bezpečnosti Kritické 

infrastruktury státi (KIS) – přenosová soustava. Prezentace ke stavbě bude zveřejněna na webových 

stránkách obce https://www.mochov.cz/.  

 

 

 

 

 

 

https://www.mochov.cz/
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3. Pořízení AED – automatizovaný externí defibrilátor 

Podklady:  

Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

15. 02. 2021 

Předkladatel: 

Jaroslav Vybíral – zastupitel 

Text odůvodnění: 

Jen v roce 2019 vyjížděla pražská záchranná služba k více než 700 případům laických 

resuscitací. V přepočtu jde o dva zásahy u nedýchajících lidí denně. Novinkou v poskytování 

laické první pomoci se staly automatické externí defibrilátory. 

Když na ulici spatříme člověka v bezvědomí, který nedýchá, může se stát, že po zavolání 

sanitky budeme dispečerem navedeni na místo označené symbolem bílého srdce s bleskem v 

zeleném poli. Právě tam se nachází kufřík (uzamčený pod kódem) se zmíněným přístrojem 

AED, kterým může pacientovi zachránit život kdokoliv bez zdravotnického vzdělání. Díky 

elektrošoku bude mít větší šanci nejen na samotné přežití, ale i na to, že se srdeční kolaps 

obejde bez trvalých následků. 

„Průměrná dojezdová doba našich posádek na místo události je osm až devět minut od 

zavolání. Jsou však místa, kde je tato doba nad deset minut. S každou minutou se rapidně 

snižuje šance na přežití až o deset procent,“ uvádí operátor krajské záchranné služby Petr 

Matějíčka důvod, proč je včasná defibrilace podaná laikem s AED klíčová. 

Aby s přístrojem AED zvládla manipulovat i nejširší veřejnost, je jeho obsluha velmi 

jednoduchá. Nepotřebuje zásuvku, ani zadávání jakýchkoliv údajů. Balení obsahuje dvě 

elektrody a krabičku vybavenou jediným tlačítkem, po jehož stlačení začne defibrilátor sám 

nahlas v českém jazyce navádět, jak postupovat. 

Každý pokyn hlas několikrát zopakuje, dokud nebude spokojen s jeho provedením. Zachránce 

dostane za úkol odhalit pacientův hrudník, a nalepit elektrody na místa, která jsou nakreslena 

na obalu. Po dostatečném přilnutí elektrod na kůži nás AED krabička vyzve, abychom se 

nedotýkali pacienta. V tu chvíli vyhodnocuje, zda-li podání elektrického šoku špatně 

fungujícímu srdci pomůže, nebo není potřeba. 

Pokud bude výboj doporučen, vyzve nás přístroj ke stlačení jediného tlačítka, kterým 

aktivujeme elektrický impulz směřující dovnitř hrudního koše. 

Elektrody z pacienta za žádných okolností nesundaváme. Výboj může být podán opakovaně, 

ale také vůbec. Přístroj kontroluje srdeční funkci každé dvě minuty. Dokud nás po uplynutí 

této doby neupozorní, musíme stále stlačovat hrudník tak jako na začátku celé záchranné akce. 

AED se nachází na místech, kde se pohybuje mnoho lidí: nádraží, nákupní centra, turistické 

cíle, letiště, ale stále častěji k jeho koupi přistupují i firmy s větším množství zaměstnanců. 

Počet AED v České republice stále stoupá a v současnosti se blíží tisícovce. Seznam všech 

dostupných zařízení má k dispozici každý dispečer záchranné služby, který celý proces 

záchrany nedýchajícího pacienta řídí. 

V případě jakéhokoliv poskytování první pomoci se nemusíme bát, že uděláme něco špatně. 

Jakákoliv snaha o pomoc je lepší než nečinné přihlížení. Svým zásahem totiž situaci nikdy 

zhoršit nemůžeme. 
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Vyobrazení symbolu AED: 

 

 

Příklad umístění 

 

Umístění je ideální na dostupném místě 24hod/denně a 7 dní v týdnu (příklad: veřejně 

dostupné místo, stanice hasičů, městské policie apod.) 

 

Příklad přístroje 

 

https://www.prozachranu.cz/philips-heartstart-frx-aed-s-

brasnou/?gclid=CjwKCAiAsaOBBhA4EiwAo0_AnBiZqUm8Jt5-

__0IimjJNPm48k7RVR4OkrpKxUxZEs5HqS-zNzZykxoCUk8QAvD_BwE 

 

https://www.prozachranu.cz/philips-heartstart-frx-aed-s-brasnou/?gclid=CjwKCAiAsaOBBhA4EiwAo0_AnBiZqUm8Jt5-__0IimjJNPm48k7RVR4OkrpKxUxZEs5HqS-zNzZykxoCUk8QAvD_BwE
https://www.prozachranu.cz/philips-heartstart-frx-aed-s-brasnou/?gclid=CjwKCAiAsaOBBhA4EiwAo0_AnBiZqUm8Jt5-__0IimjJNPm48k7RVR4OkrpKxUxZEs5HqS-zNzZykxoCUk8QAvD_BwE
https://www.prozachranu.cz/philips-heartstart-frx-aed-s-brasnou/?gclid=CjwKCAiAsaOBBhA4EiwAo0_AnBiZqUm8Jt5-__0IimjJNPm48k7RVR4OkrpKxUxZEs5HqS-zNzZykxoCUk8QAvD_BwE
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Předpoklad ceny: 

cca 40.000 – 45.000 za komplet, včetně krabice 

 

Ukázka zobrazení v aplikaci ZÁCHRANKA 

 

 

 

Návrh usnesení A): 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje pořízení AED - automatizovaného externího 

defibrilátoru. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 František Bouček – pořízení defibrilátoru vítá, ale vyslovil své obavy z odcizení defibrilátoru, 

 pokud bude na místě, které bude přístupné 24 hodin denně. Vybrat místo nebude problém, ale 

 bude těžké ohlídat, aby defibrilátor někdo neukradl. Bylo by dobré do příštího zasedání 

 popřemýšlet o vhodném místě.  

 Jaroslav Vybíral – to je pravda, ale dá se zvolit takové místo, kde bude možnost 

 monitorování kamerou apod., např. na budově obecní úřadu. 

 Václav Ulrych – jak je zařízení zajištěno proti zneužití, např. mládeží? 

 Jaroslav Vybíral – zabezpečení tam určitě bude, zjistím podrobnosti a budu informovat. 

 Dále proběhla diskuze, jak je umístění defibrilátoru řešeno v jiných obcích. Ve 

 Vyšehořovicích ho mají hasiči, v Úvalech je umístěn na budově úřadu. V úvahu připadají 

 návrhy na umístění defibrilátoru přímo u strážníka, v chodbě u strážníka, vrátnice v areálech 

 bývalé Fruty, případně Mrazíren.   
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Hlasování:  

pro:  Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Pavlína 

 Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

 Vybíral 

proti:  nikdo  

zdrželi se: František Bouček 

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 2/2 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení B): 

Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje zastupitele Jaroslava Vybírala na zpracování možností 

nabídek AED - automatizovaného externího defibrilátoru a předložení vedení obce do 2 týdnů.

  

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:   František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

  Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti:  nikdo  

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 3/2 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

4. Zřízení pracovního výboru (bez nároku na finanční odměny pro 

členy), který se bude zabývat vypracováním přehledu, jakým 

způsobem dochází ke zpracování odpadních vod u nemovitostí 

v katastru obce Mochov 

Podklady:  

Přehled přihlášených nemovitostí k vodnému/stočnému dle informací a dat z 1.SčV, a.s. 

Termín podání návrhu bodu programu: 

15. 02. 2021 

Předkladatel: 

Milan Kocian – zastupitel 

Text odůvodnění: 

Zřízení pracovní skupiny (bez nároků na finanční odměnu předsedy a jejich členů), která se 

bude zabývat, jakým způsobem likvidují odpadní vody majitelé vlastnící nemovitost / 

nemovitosti na katastru obce Mochov.  
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Pracovní činností výboru bude zejména: 

1) vytvořit seznam nemovitostí, které nejsou napojené na veřejnou kanalizaci z důvodu 

nedosažitelnosti veřejné kanalizace na hranici těchto nemovitostí 

2) vytvořit seznam nemovitostí, které nejsou napojené na veřejnou kanalizaci z důvodu vlastní 

čistící kanalizace 

3) vytvořit seznam nemovitostí, které nemají uzavřenou smlouvu na vodné a stočné s firmou 

1.SčV  

4) vytvořit seznam nemovitostí, které nemají uzavřenou smlouvu s firmou 1.SčV na stočné, 

ale vodné ano  

5) v případě bodů 3. a 4. navázání kontaktu s majiteli těchto nemovitostí za účelem 

spolupráce, popřípadě pomoci (radou, zkušenostmi, výběrem firem atd.), tak aby bylo 

výsledným efektem likvidace odpadních vod dle platné legislativy ČR. 

 

Návrh usnesení A): 

Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení pracovního skupiny (bez nároků na finanční odměnu 

předsedy a členů), která se bude zabývat vypracováním přehledu, jakým způsobem dochází ke 

zpracování odpadních vod u nemovitostí v katastru obce Mochov. Pracovní náplní skupiny 

budou činnosti: 

 1) vytvořit seznam nemovitostí, které nejsou napojené na veřejnou kanalizaci z důvodu 

nedosažitelnosti veřejné kanalizace na hranici těchto nemovitostí 

2) vytvořit seznam nemovitostí, které nejsou napojené na veřejnou kanalizaci z důvodu vlastní 

čistící kanalizace 

3) vytvořit seznam nemovitostí, které nemají uzavřenou smlouvu na vodné a stočné s firmou 

1.SčV  

4) vytvořit seznam nemovitostí, které nemají uzavřenou smlouvu s firmou 1.SčV na stočné, 

ale vodné ano  

5) v případě bodů 3. a 4. navázání kontaktu s majiteli těchto nemovitostí za účelem 

spolupráce, popřípadě pomoci (radou, zkušenostmi, výběrem firem atd.), tak aby bylo 

výsledným efektem likvidace odpadních vod dle platné legislativy ČR. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:   František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

  Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti:  nikdo  

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 4/2 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Návrh usnesení B): 

 Zastupitelstvo obce schvaluje celkový počet členů pracovní skupiny, která se bude 

 zabývat vypracováním přehledu, jakým způsobem dochází ke zpracování odpadních vod u 

 nemovitostí v katastru obce Mochov na 5. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

 

Hlasování:  

pro:   František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych 

  Jaroslav Vybíral 

proti:  nikdo  

zdrželi se: Jan Rangl  

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 5/2 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení C): 

 Zastupitelstvo obce schvaluje jako předsedu pracovní skupiny, která se bude zabývat 

 vypracováním přehledu, jakým způsobem dochází ke zpracování odpadních vod u 

 nemovitostí v katastru obce Mochov zastupitele Milana Kociana. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:   František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Pavlína 

  Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav 

  Vybíral 

proti:  nikdo  

zdrželi se: Milan Kocian 

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 6/2 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení D): 

 Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje zastupitele Milana Kociana k navržení členů pracovní 

 skupiny, která se bude zabývat vypracováním přehledu, jakým způsobem dochází ke 

 zpracování odpadních vod u nemovitostí v katastru obce Mochov do 2 týdnů a předložení ke 

 schválení zastupitelstvu na příštím zasedání.  
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:   František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

  Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti:  nikdo  

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 7/2 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

5. Inventarizační zpráva za rok 2020 

Podklady:  

Podklad 1 – Inventarizační zpráva za rok 2020 

Podklad 2 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Obecní úřad Mochov 

Podklad 3 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Základní škola Mochov 

Podklad 4 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Mateřská škola Mochov 

Podklad 5 – Inventarizační zpráva za účetní jednotku Školní jídelna při MŠ Mochov 

Termín podání návrhu bodu programu: 

03. 03. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Vyhodnocení dodržení vyhlášky č. 270/2010 Sb., o inventarizaci majetku a závazků ve znění 

pozdějších předpisů a vnitroorganizační směrnice k inventarizaci.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s inventarizačními zprávami za účetní jednotky 

obce Mochov za rok 2020 a schvaluje je v předloženém znění. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro:   František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

  Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

  Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti:  nikdo  

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen: nikdo  

Usnesení č. 8/2 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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6. Dodatek č. 15 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. 

S/200248/02300026/39/06 

Podklady:  

Podklad 1 – Smlouva o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. S/200248/02300026/39/06 

Podklad 2 – Dodatek č. 14 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. 

S/200248/02300026/39/06 

Podklad 3 – Návrh Dodatku č. 15 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. 

S/200248/02300026/39/06 

Termín podání návrhu bodu programu: 

03. 03. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V průběhu realizace smlouvy se společností AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o., vstoupil 

v platnost nový zákon č. 541/2020 S., o odpadech s účinností od 01. 01. 2021. 

S ohledem na účinnost nového zákona o odpadech došlo mj. k podstatné změně způsobu 

výpočtu, účtování a vykazování poplatku za ukládání odpadů na skládku provozovatelem 

skládky a dalších nákladů souvisejících s uložením odpadu.  

Dodatkem č. 15 ke smlouvě o sběru, přepravě a odstraňování odpadu č. 

S/200248/02300026/39/06 se mění Příloha č. 1 – Specifikační list a Příloha č. 2 – Ceník a 

výpočtový list. Ve specifikačním listu je upraven počet nádob na separovaný odpad a četnost 

svozů dle skutečnosti. V ceníku dochází k automatickému navýšení celkové ceny dle počtu 

přidaných nádob a četnosti svozů.  

Svoz 240 l nádob na plasty (svoz od domu), je pro občany stále zdarma. I nadále platí, že 

pokud má někdo o tuto službu zájem, má možnost zakoupení plastové nádoby (popelnice) za 

jednorázovou částku 550 Kč na obecním úřadě. Následné svozy jsou již zadarmo.   

Ceny za svoz směsného komunálního odpadu pro rok 2021 zůstávají pro občany ve 

stejné výši, jako pro rok 2020. Rozdíl v ceně bude pro letošní rok obec dotovat. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti Dodatku č. 15 ke smlouvě o sběru, 

přepravě a odstraňování odpadu č. S/200248/02300026/39/06 a pověřuje starostu obce 

podpisem dodatku. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

Milan Kocian – navýšení částky za odvoz odpadů. Letos bude obec toto navýšení doplácet, jak 

to bude příští rok? 

František Bouček – ano, došlo k navýšení za tunu. Letos bude obec za směsný komunální 

odpad doplácet cca 60 tis. Kč. Cena se bude zřejmě měnit každý rok, protože každý rok bude 

jiná tonáž. Uvidíme, jak to bude ve třičtvrtě roku, než se bude schvalovat nová vyhláška. 

Vyhodnotíme odvezený objem odpadu a podle toho se rozhodneme, zda obec bude doplácet 
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nebo se zvedne cena za odvoz odpadů pro občany. Tuším někdy do roku 2035 by měl skončit 

svoz komunálu a vše by se mělo třídit.  

Jaroslav Vybíral – proč o tomto navýšení jednáme až v březnu, když smlouva platí od ledna 

2021? Bylo něco opomenuto? Nešlo by se domluvit s AVE CZ o možné kompenzaci, např. o 

další kontejnery zdarma? Kontejnerů je ve vsi málo. 

Pavlína Justová – pokud si obec požádá o další kontejnery, budou se muset platit. Bude 

potřeba schválit další dodatek, zadarmo je dostat nemůžeme. Svozová firma nic neopomněla. 

Zákon byl schválen těsně před koncem roku. Zákon platí pro celou republiku a netýká se jen 

obce Mochov. 

  

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 9/2 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

7. Poskytnutí finančních darů spolkům a organizacím 

Podklady:  

 Podklad 1 – Žádosti o dary 

Termín podání návrhu bodu programu: 

03. 03. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Obce poskytují z vlastního rozpočtu příspěvky na různé veřejně prospěšné aktivity, na činnost 

místních spolků, či jako ocenění významných činů apod. Dle předložených žádostí navrhuji 

přispět finančním darem takto: Český kynologický svaz ZKO Mochov – 396 finanční dar ve 

výši 5 000 Kč; Smíšená organizace zdravotně postižených Čelákovice, z. s. finanční dar ve 

výši 5 000 Kč; Domácí hospic Nablízku, z. ú. finanční dar ve výši 10 000 Kč; TJ Spartak 

Čelákovice, z.s. (podpora šachového kroužku při ZŠ v Mochově) finanční dar ve výši 5 000 

Kč; Římskokatolická farnost Čelákovice finanční dar ve výši 5 900 Kč. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje poskytnutí finančních darů v této výši: Český 

kynologický svaz ZKO Mochov – 396: 5 000,- Kč; Smíšená organizace zdravotně postižených 

Čelákovice z. s.: 5 000,- Kč; Domácí hospic Nablízku, z. ú.: 10 000 Kč; TJ Spartak 

Čelákovice, z.s. (podpora šachového kroužku při ZŠ v Mochově) finanční dar ve výši 5 000 

Kč; Římskokatolická farnost Čelákovice finanční dar ve výši 5 900 Kč. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  
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Diskuze: 

Pavlína Palmová – s naším mladým ohařem jsem chodila ke kynologům na základní výcvik - 

10 lekcí. Šikovný trenér a pejskové prošli i socializací v kolektivu svých vrstevníků různých 

ras. Chtějí koupit oblek pro figuranta pro výcvik obranářů – proti zlodějům, narušitelům a 

dvoumetrové zástěny, kolem kterých budou psi běhat.  

 

Před hlasováním o návrhu usnesení uplatnil Milan Kocian protinávrh 

 

Návrh usnesení:  

 Navrhuji, aby Český kynologický svaz ZKO Mochov obdržel částku 15 000 Kč, tak jak 

 původně žádali. 

  

Hlasování:  

pro: Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

proti: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych 

zdrželi se:  nikdo  

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 10/2 (k bodu 7) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Diskuze: 

František Bouček – o kynologickém kroužku nevíme, jak je rok dlouhý. Jsou na pozemku, na 

kterém podle územního plánu, nemají co dělat. Pokud jsme se dotazovali, kdo z mochovských 

občanů kroužek navštěvuje, bylo nám sděleno, že nikdo. Teď tedy vyjma paní Palmové. 

 

Protinávrh nebyl schválen. Bylo přistoupeno k hlasování o prvotním návrhu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje poskytnutí finančních darů v této výši: Český 

kynologický svaz ZKO Mochov – 396: 5 000,- Kč; Smíšená organizace zdravotně postižených 

Čelákovice z. s.: 5 000,- Kč; Domácí hospic Nablízku, z. ú.: 10 000 Kč; TJ Spartak 

Čelákovice, z.s. (podpora šachového kroužku při ZŠ v Mochově) finanční dar ve výši 5 000 

Kč; Římskokatolická farnost Čelákovice finanční dar ve výši 5 900 Kč. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 
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zdrželi se:  Milan Kocian, Pavlína Palmová 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 11/2 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

8. Zrušení záměru obce schváleného na zasedání ZO dne 25. 02. 2021 – 

pronájem nemovitého majetku obce – bytová jednotka č. 289/25 

nacházející se v budově v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. 

Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, Mochov 

Podklady:  

 Neobsahuje 

Termín podání návrhu bodu programu: 

04. 03. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Zastupitelstvo obce na svém zasedání dne 25. 02. 2021 schválilo vyhlášení záměru obce 

pronajmout nemovitý majetek obce – bytová jednotka č. 289/25 nacházející se v budově v č.p. 

289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, 

Mochov.  

 Dne 04. 03. 2021 byl na Obecní úřad doručen dopis od současného nájemce se žádostí o 

 prodloužení nájmu. 

 Dle výše uvedeného navrhuji vyhlášený záměr zrušit a prodloužit nájemní smlouvu se 

 současným nájemcem.    

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov ruší vyhlášení záměru obce schváleného na zasedání 

zastupitelstva obce Mochov dne 25. 02. 2021 – pronájem nemovitého majetku obce – bytová 

jednotka č. 289/25 nacházející se v budově v č.p. 289 stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. 

Mochov, v ulici Pod Kostelem 289, PSČ 250 87, Mochov. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 12/2 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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9. Dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu bytu ze dne 08. 10. 2020 (bytová 

jednotka číslo 289/25 v ulici Pod Kostelem) 

Podklady:  

Podklad 1 – Smlouva o nájmu bytu ze dne 08. 10. 2020 

Podklad 2 – Žádost nájemce o prodloužení nájemní smlouvy k bytové jednotce 

Termín podání návrhu bodu programu: 

04. 03. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Zastupitelstvu obce byla předložena žádost o prodloužení nájemní smlouvy k bytové jednotce 

číslo 289/25 (byt), nacházející se ve 4. nadzemním podlaží, tj. 3. patře budovy v č.p. 289 

stojící na parcele číslo 46/3 k.ú. Mochov v ulici Pod Kostelem 289, 250 87 Mochov.  

Návrh usnesení: 

Na základě dosavadní bezúhonnosti při plnění povinností spojených s nájmem schvaluje 

zastupitelstvo obce Mochov dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu bytu ze dne 08. 10. 2020 a 

pověřuje starostu obce podpisem tohoto dodatku. Sjednaná doba nájmu na dobu určitou, se 

prodlužuje o šest měsíců, tj. od 01. 04. 2021 do 30. 09. 2021. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

 

Usnesení č. 13/2 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

10. Výsadba stromů – Dotační titul č. 9/2019 Národního programu 

Životní prostředí – „Sázíme budoucnost“; splnění podmínek před 

podáním žádosti 

Podklady:  

 Podklad 1 – Souhlas s umístěním výsadby – dohoda o provedení výsadby + Souhlas 

 s výsadbou – udržitelnost projektu   

 Podklad 2 – Přihláška do mimořádného členství ve spolku Futura academica z.s. 

 Podklad 3 – Stanovy spolku Futura academica z.s. 
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Termín podání návrhu bodu programu: 

05. 03. 2021 

Předkladatel: 

Jan Turek – místostarosta obce  

 

Text odůvodnění: 

 Na zasedání zastupitelstva obce dne 25. 2. 2021 byla schválena výsadba stromů z dotačního 

 titulu č. 9/2019 Národního programu Životní prostředí „Sázíme budoucnost“, a to včetně 

 udržitelnosti projektu. Výsadba bude realizována spolkem Futura academica z.s. 

 Pro obdržení dotace je potřeba před podáním žádosti splnit následující podmínky: 

 Souhlasit s umístěním výsadby (dohoda o provedení výsadby) – bezúplatné provedení 

 výsadby listnatých stromů v souvislosti s dotační výzvou. 

 Souhlasit s udržitelností projektu – zálivka, péče, výchovný řez po dobu 3 let od okamžiku 

 vysazení stromů; celková udržitelnost projektu a jeho výstupů v délce 10 let od výsadby 

 včetně náhrady za uhynulé, poničené, odcizené a jinak poškozené stromy.   

 Přihlásit se do mimořádného členství ve spolku Futura academica z.s. – z přihlášení do 

 mimořádného členství neplynou žádné závazky ani odpovědnost a lze jej kdykoliv zrušit 

 napsáním e-mailu nebo písemně na adrese spolku. Členství je zdarma.   

 

Diskuze: 

 Jan Turek: za výsadbu stromů nebude obec nic platit. Jediná povinnost je vstup obce do spolku 

 Futura academica z.s. Z členství nevyplývají žádné povinnosti. Dále je zde závazek 

 udržitelnosti projektu.  

 

Návrh usnesení A): 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti předloženého Souhlasu 

s umístěním výsadby – dohoda o provedení výsadby + Souhlasu s výsadbou – udržitelnost 

projektu v souvislosti s dotační výzvou č. 9/2019 Národního programu Životní prostředí 

„Sázíme budoucnost“ k výsadbě stromů na pozemku parc.č. 1509/2 v k.ú. Mochov a pověřuje 

starostu obce podpisem souhlasů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 14/2 (k bodu 10) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Návrh usnesení B: 

Zastupitelstvo obce Mochov bere na vědomí stanovy spolku Futura academica z.s. a schvaluje 

přihlášku do mimořádného členství ve spolku Futura academica z.s. v souvislosti s dotační 

výzvou č. 9/2019 Národního programu Životní prostředí „Sázíme budoucnost“ k výsadbě 

stromů na pozemku parc.č. 1509/2 v k.ú. Mochov a pověřuje starostu obce podpisem 

přihlášky. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 15/2 (k bodu 10) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

11.  Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na akci „Rekonstrukce základní školy 

v Mochově“; zhotovitel EUbuilding a.s., IČ: 24179876 – vícenáklady 

Podklady:  

Podklad 1 – Návrh Dodatku č. 2 

Termín podání návrhu bodu programu: 

05. 03. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 12. 03. 2020 byla schválena smlouva o dílo se 

zhotovitelem EUbuilding a.s., IČ: 24179876 na akci „Rekonstrukce základní školy 

v Mochově“.  

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 25. 06. 2020 byl odsouhlasen dodatek č. 1 ke 

smlouvě z důvodu změny bankovního spojení na straně zhotovitele – firma EUbuilding a.s.  

V průběhu rekonstrukce se vyskytly vícenáklady, které se nedaly předpokládat při podpisu 

SOD a vznikly při provádění díla. Tyto vícenáklady byly oceněny formou uvedenou v SOD. 

Vícenáklady byly řádně zdokumentovány a odsouhlaseny. Žádné vícenáklady ve změnových 

listech nepřesáhly dohodnutých 500 000 Kč.  

Na základě zvýšení objemu prací dochází ke zvýšení celkové ceny díla.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na akci „Rekonstrukce 

základní školy v Mochově“ se zhotovitelem EUbuilding a.s., IČ: 24179876 a pověřuje starostu 

jeho podpisem. Na základě zvýšení objemu prací dochází ke zvýšení celkové ceny díla o 

1 512 058 Kč bez DPH. 
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

Jaroslav Vybíral – navrhuji přesunout tento bod na příští ZO. Zpracovávám podklady o 

rozdílech provedené práce a fakturovaných částkách. 

 

Před hlasováním o návrhu usnesení uplatnil Jaroslav Vybíral protinávrh 

 

Návrh usnesení: 

 Navrhuji přesunout bod č. 11 „Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na akci „Rekonstrukce 

 základní školy v Mochově“; zhotovitel EUbuilding a.s., IČ: 24179876 – vícenáklady“ na 

 příští zasedání ZO.  

 

 

Hlasování:  

pro: Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

proti: František Bouček, Jitka Frydrychová, Jiří Bouma, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 16/2 (k bodu 11) nebylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Diskuze: 

 Pavlína Palmová – při naší argumentaci, proč škola nová, padalo, že základní deska a 

 podlahy po 50 letech v žádném případě nebudou splňovat parametry. Škoda, že se s tímto 

 argumentem nepočítalo, můj otec to říkal hned od začátku, psali jsme o tom v Mochovském 

 zpravodaji. Mohli jsme žádat vyšší dotaci. To samé platí i o silnoproudu a slaboproudu. Mohu 

 přečíst dotazy? 

 František Bouček – se základovou deskou se nehýbalo, dělala se nová izolace. Statika desky se 

 neřešila. Škola byla funkční, a proto se v základové desce nedělaly sondy. Projektant 

 předpokládal, že tam hydroizolace je. Sondy se dělaly jen zvenčí, kvůli rozšíření. Je zcela 

 normální, že pokud na stavbě něco chybí, v průběhu stavby se to doplní. Toto se děje na každé 

 stavbě. Vše je doloženo změnovými listy. Nosná deska  zůstala, vybourala se pouze čistá 

 podlaha. Dokonce se zvažovalo, že hydroizolace se dávat nebude. Nicméně podařilo se nám 

 získat peníze a po konzultacích, bylo rozhodnuto ji tam  udělat. Situace se během stavby vyvíjí 

 a je reagováno na potřeby vzniklé během stavby. Například se nechával vyměnit i celý 

 rozvaděč, což není úplně malá věc, něco vzniklo po diskuzích s paní ředitelkou a celkově 

 provozem školy. 

 O silnoproudu a slaboproudu Vám bohužel nic neřeknu, to skutečně nevím. Právě kvůli  těmto 

 Vašim dotazům jsme dělali schůzku, při které jste se v podstatě na nic nezeptali. 

 Můžeme jí tedy svolat znovu, aby Vám bylo odborně odpovězeno specialisty. Bylo by tedy 

 dobré, pokud si otázky připravíte a budete se konkrétně ptát.  

Milan Kocian – to říkáš dobře, že se má svolávat schůzka před tím, než se začne něco dělat. 

Nejdříve by se mělo ptát lidí, kterých se to týká, např. chodníky, škola aj. 
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 Pavlína Palmová – Budu hlasovat proti, protože nejdříve projekt a hlavně výkaz výměr byl 

 špatně připraven, nevyplnění od jednotlivých uchazečů některých položek např. u vítěze str. 6 

 řádky 56.-67. nemělo být vůbec dopuštěno. Jak se k tomu staví p. Pumpr? Pokud některé 

 položky účastník výběrového řízení nevyplní, měl by mít možnost své alternativní řešení 

 někde započítat.  

 Při výběrovém řízení se nabídkové ceny pohybovali od 17.mil do 20.mil. Rozdíl mezi 1. a 2. v 

 pořadí byl cca 1,9 mil. Pokud bude bod schválen, už jsme bez 100.000 na 19.mil. Pak by nebyl 

 problém s cash flow.  

František Bouček – prosím pošlete si tyto dotazy, kontaktuji pana Pumpra. Není problém, aby 

i přijel. Do 14 dní si pošlete seznam všech otázek ke stavbě, svolám všechny potřebné 

odborníky k jejich zodpovězení. Proto se svolávala i první schůzka, na které se pan Vybíral 

nezeptal na nic a Vy na 3 drobnosti. 

Jaroslav Vybíral – my jsme nežádali všechny odborníky na kontrolním dni, který se konal 3. 3. 

2021. 

František Bouček – já jsem tam odborníky chtěl, moje názory Vám nestačí. Proč jste se 

nezeptali těchto odborníků? 

Jaroslav Vybíral – proč se probírají všechny tyto změnové listy zpětně, až v tomto termínu, 

když vznikly v průběhu druhého pololetí? Na ZO v březnu r. 2020 jste nás informoval, že o 

případných vícenákladech nás budete informovat na následujících ZO. Proč jste nás tedy na 

některých předchozích zasedáních už o těchto změnových listech neinformoval? Nemusel se 

vždy sepisovat dodatek, ale ZO mělo být o navýšení v průběhu stavby informováno. Ve 

smlouvě je také napsáno, že pokud vyvstanou vícepráce, je vyvoláno jednání. Co když se 

objeví další vícenáklady?   

František Bouček – práce probíhaly narychlo, jako u každé stavby se vyvíjely. Jednání se 

uskutečňovala se stavebním dozorem, projektantem atd. Vše je ve změnových listech, 

stavebním deníku. Fakturace probíhají dle domluvy.  

Bude následovat ještě další změnový list na rozšíření stavby o „krček“ mezi školou a 

tělocvičnou. Krček nebyl zahrnut v PD. Bude to rozšíření stavby. Bude se jednat cca o 

500 000 Kč. 

Stojím si za celým průběhem stavby. V podstatě kromě základové desky, příhradových 

nosníků a nosných ocelových sloupů (cca 12 ks) stavíme novou školu. Získali jsme a řádně 

profinancovali dotaci ve výši 15 458 660 Kč, naše spoluúčast bude ve výši cca 4 000 000 Kč, 

a to i včetně stavby „krčku“, který nebyl zahrnut v PD. Myslím, že k tomu není, co dodat. 

Účelem Vašeho jednání je pouze celou stavbu od prvopočátku negovat. 

Jan Rangl – k panu Vybíralovi. V podstatě máš pravdu, ale je těžké podávat informace ke 

stavbě, když jí neustále negujete.  

D.P. – myslím si, že projektant měl předpokládat potřebu hydroizolace u stavby, která je 50 let 

stará.  

 

 

Protinávrh nebyl schválen. Bylo přistoupeno k hlasování o prvotním návrhu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo na akci „Rekonstrukce 

základní školy v Mochově“ se zhotovitelem EUbuilding a.s., IČ: 24179876 a pověřuje starostu 

jeho podpisem. Na základě zvýšení objemu prací dochází ke zvýšení celkové ceny díla o 

1 512 058 Kč bez DPH. 
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Tomáš Kovář, Jan Rangl, 

Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych  

proti: Milan Kocian, Pavlína Palmová, Jaroslav Vybíral 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 17/2 (k bodu 11) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

12.  Žádost o udělení souhlasu s konáním zápisu dětí do Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ pro školní rok 2020/2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o souhlas s konáním zápisu dětí do MŠ pro školní rok 2021/ 

2022   

Termín podání návrhu bodu programu: 

05. 03. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 34, § 35 dále § 165 odst. 2 písm. b) a § 183 odst. 2 a 4 zákona č. 561/2004 Sb., o 

předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (Školský zákon), ve 

znění pozdějších předpisů žádá ředitelka MŠ Mochov o písemný souhlas s konáním zápisu 

dětí do Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ pro školní rok 2021/2022 v období od 

2. května 2021 do 16. května 2021.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov, uděluje v souladu s § 34 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, 

základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (Školský zákon), ve znění 

pozdějších předpisů souhlas s konáním zápisu dětí do Mateřské školy Mochov, okres Praha – 

východ pro školní rok 2021/2022. Zápis se bude konat v budově Mateřské školy Mochov, 

okres Praha – východ v období od 2. května 2021 do 16. května 2021. Konání zápisu ředitelka 

mateřské školy oznámí veřejnosti nejpozději 14 dní před zápisem a zveřejní jej způsobem 

v místě obvyklém (na úřední desce obce Mochov, na https://www.msmochov.cz/ , vyvěšením 

letáčků v MŠ a ve vitríně MŠ). 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

 

 

https://www.msmochov.cz/
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Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 18/2 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

13.  Dobrovolný svazek obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech – 

schválení poskytnutí dotace 

Podklady:  

 Podklad 1 – tabulka k doplatku na přístavbu ZŠ v Nehvizdech 

Termín podání návrhu bodu programu: 

05. 03. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Obec Mochov je členem Dobrovolného svazku obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech. 

Dotace za obec Mochov ve výši 275 790 bude použita na úpravy vzniklé při přístavbě. Přispějí 

i další členové spolku městys Nehvizdy, obec Horoušany a obec Vyšehořovice.   

Návrh usnesení: 

 Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje poskytnutí dotace Dobrovolnému svazku obcí k 

 zajištění přístavby školy v Nehvizdech ve výši 275 790 Kč na pokrytí financování dalších 

 úprav v rámci přístavby Základní školy v Nehvizdech, včetně vybavení jazykové učebny a 

 pověřuje starostu obce k podpisu Dodatku č. 1 ke Smlouvě o vytvoření dobrovolného svazku 

 obcí.  
 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  
 

Diskuze: 

 Pavlína Palmová – děkuji za poslání doplňujících informací, nemám připomínky. 
 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 19/2 (k bodu 13) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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14. Rozpočtové opatření č. 2 na rok 2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Rozpočtové opatření č. 2 na rok 2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

05. 03. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Příjmy a výdaje upraveny dle skutečnosti k 28. 02. 2021 a předpokládaných příjmů a výdajů 

v dalším období. Rozpočet je nadále vyrovnaný, a to ve výši 63 368 723 Kč. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 2 na rok 2021. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 20/2 (k bodu 14) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

15. Světelné osvětlení klidové zóny 

Podklady:  

Podklad 1 – osvětlení klidové zóny – představení firmy LAMBERGA s.r.o. 

Podklad 2 – OP-21-098 Mochov - VO klidová zóna 

Podklad 3 – poznámky technika k vizualizaci (podkladu č.2) 

Termín podání návrhu bodu programu: 

07. 03. 2021 

Předkladatel: 

Ing. Pavlína Palmová – zastupitelka  

Text odůvodnění: 

Na základě jednání dne 25.2.2021 a zápisu z tohoto jednání bod 12, odstavec 2, se rozhodli 

sousedé přijmout podanou ruku a nastínili podmínky, za kterých jsou ochotni předběžně 

souhlasit s veřejným osvětlením klidové zóny. Svítidla 2200 K (teplá bílá s potlačenou 

modrou složkou) na 2,5 m stožárech. Svítivost na oválu max. 3,72 lx. Upravená doba a 

intenzita svícení, zvýšení počtu stromů příp. keřů. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schválilo parametry osvětlení klidové zóny a pověřuje starostu 

obce p. Boučka s jednáním se společností LAMBERGA. 

 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

 

Diskuze: 

 František Bouček – mluvil jsem s panem Švestkou ze společnosti LAMBERGA, rád by ještě 

 něco prokonzultoval. Slíbil jsem mu, že se ozvu po zasedání. Prakticky  nemám problém, 

 myslím ale, že například na cestě ke hřbitovu je zbytečně moc lamp. Jsem pro, aby se i  tady 

 zhasínalo v 9 večer. Navrhuji, abychom dnes nehlasovali, protože po konzultaci může dojít 

 k lehkým změnám. Nejprve vše doladíme a pak bude připravena PD. Bylo by dobré, pokud by 

 projektant přijel a vše se domluvilo na místě. 

 

Před hlasováním o návrhu usnesení uplatnil František Bouček protinávrh 

 

Návrh usnesení: 

 Navrhuji nehlasovat o parametrech osvětlení klidové zóny, tak jak je předložila Ing. 

 Palmová. Po konzultaci se společností LAMBERGA s.r.o. by mohlo dojít k lehkým 

 změnám v předložené dokumentaci. Po osobní schůzce projektanta na místě stavby dojde 

 ke zpracování PD dle domluvy.    

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš 

Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych, Jaroslav Vybíral 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 21/2 (k bodu 15) bylo Zastupitelstvem schváleno. 
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16.  Diskuze 

 

Milan Kocian – zajistil jsem odstranění drátů společnosti CETIN v ulici Příčná a Dr. Nejedlého. O 

sloupech nechtějí slyšet, ale dráty jsou pryč. Někteří lidé, ale dráty ještě stále používají. Myslel jsem 

si, že už je to překonané, ale není. Pokud někomu dráty vadí, ať mě kontaktuje a pokusím se domluvit 

odstranění. 

Václav Ulrych – chci se zeptat pana Kociana, kdo jsou Hujerovi. Které spoluobčany jste tím myslel? 

Někteří lidé tu znovu sedí. Bylo to i moje rodina a dost mě to uráží. 

Milan Kocian – jen jsem citoval, co říkal jeden herec ve filmu. Ty lidi jsem nepoznal. Byli to příznivci 

seniora F.B., kteří mu tleskali. 

Václav Ulrych – vystoupení pana F.B. st., Vám snad přišlo směšné?  

Milan Kocian – napište mi na Facebook. 

Václav Ulrych – na takové stránky nechodím, ale bohužel se ke mně ty informace dostanou. Proč jste 

s panem F.B. st., nevstoupil do diskuze? Nezeptal jste se ho vůbec na nic. 

Milan Kocian – nikoho jsem v příspěvku nejmenoval, jak můžete vědět, koho jsem myslel. Jeho 

projev už jsem slyšel jinde, jen ho opakoval. A jak říkal, že vyměnil značku, tak jí vůbec nevyměnil 

on, ale já.  

František Bouček – značku vyměnila firma FABOK spol. s r.o.  

Václav Ulrych – k panu Kocianovi. Utekla Vám celá pointa příspěvku pana F.B., st. na minulém 

zasedání. Vůbec jste nepochopil, co říkal. Tím, co jste napsal na Facebooku, jste se stal úplným dnem 

a je to vrchol sprostoty.  

E.J. – dotaz na pana Kociana, říkal jste, že nikoho nejmenujete. Chtěla bych vědět, koho jste tím tedy 

myslel? Který konkrétní občan by si zasloužil Oskara a co tím bylo myšleno?  

Milan Kocian – Vy jste tady byla? 

E.J. – ano byla. 

Milan Kocian – tak musíte vědět, koho jsem myslel. 

E.J. – nevím, bylo tu hodně lidí. Takže koho tím myslíte a co tím myslíte? 

Milan Kocian – pan Ulrych to říkal. 

E.J. – článek jste psal Vy, ptám se Vás. 

Milan Kocian – nebudu Vám odpovídat, napište mi na Facebook. 

František Bouček – je vidět, že tato diskuze je zbytečná, evidentně se nic nedozvíme. Pan Kocian je na 

Facebooku hrdina, osobně neřekne ani slovo. 

P.J. – dotaz na Milana Kociana. V příspěvku na sociální síti jste psal, že se čekala hojná účast. 

Domnívám se, že hojná účast vznikla z Vaší iniciativy. Paní Ing. Palmová všechny zvala, ať se přijdou 

podívat a např. si říci, kde chtějí vysázet stromky. Tak proč jste pak hojnou účast komentoval?    

Milan Kocian – sám jsem byl překvapený, že je to v Sokolovně. Nikdo mi to neřekl. Ale asi to někdo 

věděl, když pak přišlo tolik lidí. 

Pavlína Palmová – to je hláška z filmu „Marečku podejte mi pero“. Já si tuto poznámku vysvětluji v 

návaznosti na třídní schůzky rodičů a přátel večerní střední školy, kdy přišlo tolik „přátel večerní 

školy“, že byly operativně posazeni do kreslírny. „Jen od Hujerů tam bylo x lidí“. Proto minulé 

zastupitelstvo muselo být přesunuto do sokolovny. 

Pavlína Palmová – dotaz na Jana Rangla.  Chci se zeptat, jak to vypadá s pozemkem č. 846. Majitel 

M.C. z Brázdimi. 

Jan Rangl – není to úplně jednoduché, prozatím nevyřešeno.  

Pavlína Palmová – požádala jsem Školky Montano, aby se tráva na kopečku moc často nesekala 

(anglický trávník), aby se nám tam do budoucna objevily kopretiny, třezalky, vlčí mák, jitrocel a další 

luční kvítka. Přiláká to hmyz a zabrání erozi, která by právě na svahu hrozila. 

Jan Turek – pozvání na akci ukliďme Pošembeří, ukliďme Česko. Měli bychom představu, že občané 

se mohou stavit na OÚ a vyfasují ochranné rukavice a pytle. Vše dle vládních nařízení a pravidel, co 
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se týká rozestupů atd. Pytle se následně nechají na nějakém přístupném místě. Místo občané ohlásí 

technickým službám, OÚ, případně rovnou mně. Odvoz bude zajištěn. Akce bude v termínu cca 21. 

03. 2021 až 21. 04. 2021. Kolem Mochova je veliký nepořádek, prosím tedy i zde přítomné zastupitele 

o případnou účast na akci. Nic organizovaného se sice konat nemůže, ale jednotlivě to určitě půjde.  

Milan Kocian – zavolám a domluvíme se. 

Jan Turek – diskuze na ZO bývají bouřlivé, tak jsem Vás chtěl poprosit, aby si každý přispěvatel svou 

diskuzi poslal na OÚ písemně, aby tam měl přesně to, co chce. 

František Bouček – všichni si snad pamatují, co říkají. Není nutný doslovný přepis, důležitá je 

podstata věci. Všichni tu možnost doplnit si zápis máte.  

Jan Turek – ještě jedna optimistická zpráva. Vypadá to, že naše žádost o dotaci na ulici Poděbradská 

se blíží do zdárného konce a bude nám přidělena. 

Jitka Frydrychová – v poslední době se zhoršila čistota obce, a to zejména psími výkaly. Často 

potkávám majitele psů, jak venčí své mazlíky bez vodítka, a to i na místech, kam vůbec psi dle naší 

Obecně závazné vyhlášky č. 2/2015 nemají vstup povolen, nebo je vstup povolen pouze na vodítku 

(vyhláška je zveřejněna na webových stránkách obce v záložce „Obecní úřad – Vyhlášky a opatření“). 

Volné pobíhání psů, by mělo být zakázáno i v prostorech klidové zóny. Prosím, aby se této kontroly 

ujal obecní strážník. 

Stejně tak žádám, aby obecní strážník kontroloval konzumaci alkoholu na veřejnosti – opět máme 

vydanou Obecně závaznou vyhláška obce Mochov pod č. 1/2018 (vyhláška je také zveřejněna na 

webových stránkách obce v záložce „Obecní úřad – Vyhlášky a opatření“). 

František Bouček – minule jsem se nedostal k pár věcem. Milan zde neustále argumentuje, abychom 

se vyjadřovali na Facebooku. Reagovat na nesmysly, které tam uvádíte, je cesta do pekel. Vaše „shody 

okolností“ a podobně nemá cenu vůbec rozebírat. Na stránkách máte nastavená pravidla, které ale Vy 

sami neustále porušujete. Tam opravdu reagovat nebudu, nevím proč. Dozvěděl jsem se tam, ale jednu 

úžasnou věc, a sice že konečně od roku 2012 jsou převedeny silnice v ulicích Východní a U Výmoly 

do majetku obce. Dle článku se jedná o příspěvek do majetku obce ve výši 12 500 000 Kč. Ve 

skutečnosti takovouto hodnotu nemá, nevím, z čeho vycházíte. Není problém Vám silnice předat zpět. 

Pokud vím, domy jste s tímto i kupovali. Bylo to věcí developera ne obce. K předání komunikace jste 

určitě nebyli nuceni.  

D.P. – ano ve smlouvách o koupi domů bylo jasně řečeno, že se komunikace převedou na obec. Je to 

tak, jak říkáte. Všichni to věděli hned od začátku. 

František Bouček – další věc ze sociální sítě ohledně bezradných rodičů a dětí před školkou v době 

nařízené karantény. Mluvil jsem s paní ředitelkou, které se to hodně dotklo. Dala si práci s tím, aby 

všichni byli informováni. 

František Bouček – dále jsem se dočetl, že pan Kocian šel do vývrtky stran termínů v klidové zóně. 

Prodloužení termínů se dalo předpokládat. Sedala si navážka a další věci k tomu. Určitě máte právo si 

cokoli okomentovat. Ale děláte to zavádějícím způsobem. Myslím, že „klidovka“ se velmi povedla, je 

to funkční záležitost. Až povyrostou stromy, bude to tam vypadat zase o něco lépe. Zatím ke mně 

nedorazil žádný návrh na tabule s informacemi, jak se na „klidovce“ chovat.   

František Bouček – ve dnech 6. až 8. ledna 2021 byla v mateřské škole provedena inspekce ze strany 

České školní inspekce. Závěr – bez závad. 

Jan Turek – dodatečné tabulky v „klidovce“. Nemyslím si, že bychom na každém rohu měli mít nápis, 

co můžeme a co už ne. Každý by měl vědět, jak se má chovat. 

František Bouček – minule se domluvilo, že kdo bude chtít, pošle si návrh. Pak se rozhodneme, jestli 

se tam tabulky dají nebo ne. Padalo tu spoustu návrhů. 

D.P. – myslím, že by byla škoda, pokud v „klidovce“ nebude osvětlení.  
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Zápis vyhotoven dne 25. 03. 2021 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 

 


